
Κάποιες φορές η παθητική μετοχή χρησιμοποιείται ως
επίθετο:

Μια μετοχή όταν έχει θέση επιθέτου, βρίσκεται δίπλα στο
ουσιαστικό που συνοδεύει. Αν βρίσκεται σε οποιαδήποτε
άλλη θέση μέσα σε μια πρόταση δεν θεωρείται επίθετο.

π.χ. ο μεθυσμένος οδηγός οδηγούσε το αυτοκίνητο. (ως
επίθετο) / οδηγούσε το αυτοκίνητο μεθυσμένος
(μετοχή)

η πεινασμένη αλεπού μπήκε στο κοτέτσι… (ως επίθετο)
/ πεινασμένη η αλεπού μπήκε στο κοτέτσι… (μετοχή)

η μετανιωμένη κόρη τον φώναξε κοντά της. ( ως επίθετο)
/ η κόρη, που ήταν μετανιωμένη τώρα, τον φώναξε κοντά της
(μετοχή)


